

香港文化博物館

《胡一刀》戲劇表演一學校專場申請表

Hong Kong Heritage Museum Application for *Hu Yidao* Drama Performance - Student Performance

傳真 Fax no.: 2180 8222 (Attn: ACII(EE/H)2)

Application approved / not approved

申請編號 Application No.	
中本館填寫 For Official Use Only):	

(請先閱讀申請須知。Please read the Notes on Application before completing this form.)						
學校名稱						
Name of School						
地址						
Address						
負責老師			聯絡電話	傳真		
Teacher-in-charge			Tel. no.	Fax. no.		
註:截止報名日期為 <u>2018年2月2日(五)</u> 。名額有限,先到先得。成功申請的學校將另函通知。如於2018年2月26日仍未收到本						
館通知,則可視為申請不成功。Deadline for enrolment is <u>2 February 2018 (Fri)</u> . Places are limited on a first-come-first- served basis. Successful applicants will be notified by mail. Applicants should consider their application as unsuccessful if they						
do not hear from the museum by 26 February 2018.						
活動名稱		第一選擇		第二選擇		
Programme title		1 st Choice		2 nd Choice		
		(請 please ✔)		(請 please ✔)		
	日期 Date		日期 Date			
上午場 AM Session	19.3.2018		19.3.2018			
10.20 12.00	21.3.2018		21.3.2018			
10:30am-12:00nn						
(小四至中三學生適用	參加人數 No.	of participants	隨行老師及職員			
(<u>小四土十一</u> 子工旭川			No. of accompany	ying teachers & staff		
For P4-S3 students)	年級 Class					
1 of <u>1 + 99</u> students)	平級 Class					
			12 Hr. 2			
	日期 Date		日期 Date			
てた相 DM C	10.2.2019	1	10 2 2019			
下午場 PM Session	19.3.2018		19.3.2018			
2:30pm-4:30pm	21.3.2018		21.3.2018			
• •	A L	6		±1. □		
(中一至中六學生適用	参加人數 No. of participants			隨行老師及職員數目		
			No. of accompany	ying teachers & staff		
For <u>S1-S6</u> students)	至 students) 年級 Class					
	1 02					
ナナンが10口に4声宿 T.)底六次业(1	カマガを掘され、 う	4年1年11日11日11日11日11日11日	ケポム主光研茨男) 7	le de la		
		业無週漏。(此部分須田柗土 pplete. (To be signed by the s		he undersigned hereby certifies that all acher-in-charge.)		
		職位		C ,		
姓石 Name		吸证. Post	學校印鑑 School Chop			
rame		TOST	School Chop			
		日期				
* 1		Date				
比欄山木館墳寶 For Official L	1 0 1	Date received	11	dled by		

Confirmed date of visit

Confirmation letter sent on

香港文化博物館 《胡一刀》戲劇表演—學校專場申請須知

Hong Kong Heritage Museum Notes on Application for Hu Yidao Drama Performance - Student Performance

- 1. 凡在香港註冊的學校均可申請此項活動。申請表格必須 1. All schools registered in Hong Kong are eligible to apply. 由科主任或負責老師簽署,並蓋上學校印鑑,以示真 確。
- 活動詳情:

《胡一刀》戲劇表演—學校專場(上午場)

對象:小四至中三學生

日期:19.3.2018(一)、21.3.2018(三)

時間: 上午10時30分-中午12時 地點:香港文化博物館一樓劇院

《胡一刀》戲劇表演—學校專場(下午場)

對象:中一至中六學生

日期:19.3.2018(一)、21.3.2018(三)

時間:下午2時30分-4時30分 地點:香港文化博物館一樓劇院

3. 申請手續

請填妥本申請表格並於截止日期2018年2月2日或之前圖 文傳真至2180 8222,或將填妥的申請表寄交沙田文林路 一號香港文化博物館。學校如未能提供申請表上所需資 3. 料,有關申請將不予受理。逾期申請將不獲受理。

4. 結果通知

成功申請的學校將另函通知。如於2018年2月26日仍未 收到本館通知,則可視為申請不成功。

- 5. 成功申請的學校請簽署回條作實。於截止日期前,申請 表格內的資料如有變更或取消活動,須立刻與本館聯 絡。
- 6. 申請表格內所提供的個人資料只作申請本活動之用。閣 下如要求查閱及更正有關的個人資料,請致電2180 8260 與本館教育活動組聯絡。
- 7. 如有任何查詢,請致電2180 8260與有本館教育活動組聯 絡。

The application form should be certified true by the subject head teacher or teacher-in-charge and stamped with the school's chop.

2. Programme details:

Hu Yidao Drama Performance - Student Performance (AM Sessions)

Target: P4 – S3 students

Date: 19.3.2018 (Mon), 21.3.2018 (Wed)

Time: 10:30am - 12:00nn

Venue: Theatre, 1/F Hong Kong Heritage Museum

Hu Yidao Drama Performance - Student Performance (PM Sessions)

Target: S1 – S6 students

Date: 19.3.2018 (Mon), 21.3.2018 (Wed)

Time: 2:30pm - 4:30pm

Venue: Theatre, 1/F Hong Kong Heritage Museum

How to enroll

Please return the completed application form of this programme by fax to 2180 8222, or by post to 1 Man Lam Road, Hong Kong Heritage Museum, Shatin, on or before 2.2.2018. Applications will not be considered if the applicant fails to provide all the information requested on the application form. Late application will not be entertained.

4. How to confirm your enrolment

Successful applicants will be notified by mail. Applicants should consider their application as unsuccessful if they do not hear from the museum by 26.2.2018.

- 5. For successful applicants, please return a duly signed reply slip for confirmation. Before the application deadline, please notify the museum immediately if you need to make any changes to your application or to cancel it altogether.
- 6. The personal data provided in the application form will be used only for the purpose of arranging this programme. For corrections of or access to personal data following submission of the form, please contact our staff on 2180 8260.
- 7. For enquiries, please contact our staff on 2180 8260.